
 

 

ΕΡΩΤΗΣΗ  

  Αθήνα, 31/08/2021 

Του:  Κυριάκου Βελόπουλου, Προέδρου Κόμματος, βουλευτή Λάρισας 

  

ΠΡΟΣ: Τον κ. Υπουργό Προστασίας του Πολίτη  
 Τον κ. Υπουργό Υποδομών και Μεταφορών   
  
 
ΘΕΜΑ:  «Αποκάλυψη ενημερωτικής ιστοσελίδας του Διαδικτύου για ”μυστικούς 

επιβάτες” στα Μέσα Μαζικής Μεταφοράς που θα καταγράφουν παράπονα των 
πολιτών από τις κυβερνητικές πολιτικές» 

 

Κύριοι, κύριοι Υπουργοί, 
 

Μας προξένησε τεράστια έκπληξη η δημοσίευση της ενημερωτικής ιστοσελίδας του 

Διαδικτύου «Pronews», της 30/8/2021 ( βλ. σύνδεσμο: Αδιανόητο: Βάζουν χαφιέδες στα Μέσα 

Μαζικής Μεταφοράς για να καταγράφουν τις αντιδράσεις πολιτών κατά κυβέρνησης! | Pronews ), εντός της 

οποίας καταγγέλλεται ότι η κυβέρνηση διολισθαίνει σε επικίνδυνες ατραπούς, αντιγράφοντας 

και εφαρμόζοντας μεθόδους ολοκληρωτικών καθεστώτων με αφορμή την τήρηση των μέτρων 

για τον κορωνοϊό. Ο ανωτέρω αρθρογράφος επικαλούμενος έγκυρες πληροφορίες 

κυβερνητικών πηγών, αναφέρει ότι, από τον προσεχή Σεπτέμβριο, τα Μέσα Μαζικής 

Μεταφοράς θα πλημμυρίσουν με «χαφιέδες», οι οποίοι, κατ' ευφημισμόν, χαρακτηρίζονται 

από τις κυβερνητικές πηγές ως «μυστικοί επιβάτες» και οποίοι, ενώ θα έχουν ως δηλωμένο 

βασικό έργο τους «την τήρηση των μέτρων για τον Covid-19»,  ουσιαστικά, θα καταγράφουν 

τις αντιδράσεις των επιβατών κατά της κυβέρνησης. Συνεχίζοντας, διαβάζουμε ότι, επίσημα: 

«σκοπός τους θα είναι να καταγράφουν τα παράπονα των πολιτών και τα προβλήματα που 

εντοπίζονται κυρίως στα λεωφορεία, αλλά και στα υπόλοιπα Μέσα», δηλαδή στο Μετρό, στα 

τρόλεϊ, στον ηλεκτρικό, στα ΚΤΕΛ κλπ. 
 

Στην ουσία, δηλώνει το άρθρο ότι οι ως άνω «μυστικοί επιβάτες» θα καταγράφουν το επίπεδο 
αντίδρασης των πολιτών, θα δίνουν ημερήσιες αναφορές και βάσει αυτών θα σχηματίζεται 
μια τεράστια βάση δεδομένων, με την χρήση της οποίας θα συνεκτιμάται από την κυβέρνηση 
και τους ξένους συμβούλους της το επίπεδο της αντίδρασης κατά της κυβερνητικής πολιτικής 
εντός της κοινωνίας! Κανείς, όπως αναφέρεται στο άνω άρθρο, δεν θα γνωρίζει την ταυτότητά 
τους, εκτός από ένα στενό κύκλο στελεχών του Μαξίμου, το Υπουργείο Προστασίας του 
Πολίτη και η ΕΥΠ. Οι εν λόγω επιβάτες, όπως συμπληρώνει το άρθρο, θα είναι υπάλληλοι 
ιδιωτικής εταιρείας, η οποία, κατά τον αρθρογράφο, έχει υπογράψει, κιόλας, σχετική σύμβαση 
με το Υπουργείο Υποδομών και Μεταφορών.  
 

Το εύλογο ερώτημα που προκύπτει εκ των ανωτέρω είναι ποια είναι η ως άνω αναφερόμενη 
«ιδιωτική εταιρεία», ποια είναι τα στελέχη της, πόσα θα πληρώνεται, με ποιες διαδικασίες 
επιλέχθηκε, βάσει ποιου προγράμματος και εν τέλει, αν είναι νόμιμη η κατασκοπεία και ο 
χαφιεδισμός των πολιτών. Τέλος, ο ανωτέρω αρθρογράφος δεν διστάζει να παραλληλίσει με 
συνθήκες χούντας την ανωτέρω κατάσταση, σημειώνοντας πως παρόμοιες τακτικές δεν 
έχουν υλοποιήσει ούτε τα πιο στυγνά ολοκληρωτικά καθεστώτα που γνώρισε η Ευρώπη. 
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Με δεδομένα όλα τα παραπάνω,       

 

 

 

Ερωτώνται οι κ. κ. Υπουργοί:  

 

1. Αληθεύουν οι αποκαλύψεις της ως άνω ενημερωτικής ιστοσελίδας περί της κυκλοφορίας 

μισθωμένων από την κυβέρνηση «πληροφοριοδοτών» υπαλλήλων ιδιωτικής εταιρείας, στα 

πλαίσια σχετικής σύμβασης με το Υπουργείο Υποδομών και Μεταφορών, οι οποίοι, όντας 

μετακινούμενοι με τα Μέσα Μαζικής Μεταφοράς, θα είναι επιφορτισμένοι με το καθήκον της 

καταγραφής των αντιδράσεων στις κυβερνητικές πολιτικές των επίσης μετακινούμενων με τα 

εν λόγω Μέσα πολιτών; Αν ναι, θεωρείτε ότι είναι νόμιμη η ως άνω κατασκοπεία και 

παρακολούθηση των προσωπικών συζητήσεων των Ελλήνων πολιτών και πως συμβιβάζεται 

η δράση αυτή με τον σεβασμό στις βασικές Αρχές του δημοκρατικού πολιτεύματος της χώρας 

μας και στα Ατομικά Δικαιώματα που κατοχυρώνει το Σύνταγμα;  

 
2. Ποια είναι η ως άνω αναφερόμενη «ιδιωτική εταιρεία», ποια είναι τα στελέχη της, ποιο θα 

είναι το ποσό της δημόσιας δαπάνης για τις υπηρεσίες της, με ποιες διαδικασίες και βάσει 

ποιου προγράμματος χρηματοδότησης επιλέχθηκε;  

 

3. Πως νομιμοποιείται η κυβέρνηση να χρεώνει το Ελληνικό Δημόσιο και άρα τους Έλληνες 

πολίτες με δαπάνη για την παρακολούθηση και καταγραφή των απόψεών τους για τις 

πολιτικές επιλογές των στελεχών της;  

 

 

 

Ο ερωτών βουλευτής 

 

ΚΥΡΙΑΚΟΣ ΒΕΛΟΠΟΥΛΟΣ  

 

 




